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Paginanr   Antwoord 

  Algemeen  

1  Naar aanleiding van de vragen tijdens de behandeling 

van de kadernota over de communicatie en de 

toezegging inzake de WMO willen wij graag de stand 

van zaken weten hoe e.e.a. is verbeterd . 

 

De eigen bijdrage gaat per 1-1-2024 naar € 20,60 

De eigen bijdrage gaat per 1-1-2026 (naar verwachting) 

inkomensafhankelijk worden.  

  

Het CAK informeert bestaande cliënten middels een flyer die bij de 

factuur van november 2023 zit. In januari krijgen alle cliënten van het 

CAK een nieuw overzicht met wat zij gaan betalen in 2024. Ook cliënten 

die nu vrijstelling hebben van de eigen bijdrage worden geïnformeerd 

met daarbij de aantekening dat zij de vrijstelling behouden. 

  

Het wijkteam informeert inwoners vanaf deze week tijdens de 

huisbezoeken en er komt een extra passage in de gespreksverslagen en 

de beschikking over de aanpassing eigen bijdrage 2024.  

 

Tijdige communicatie richting inwoners en cliënten zien wij als cruciaal. 

Wij beschouwen de gedane toezegging hiermee als afgedaan.  

 

 

2  Met betrekking tot de uitvoering van de Inclusieagenda 

zouden wij graag van u vernemen wat de reden is van 

de vertraging 

Na de Lokale Inclusie Agenda 2021-2022, gaan we door met een 

volgende versie: de Lokale Inclusie Agenda 2024-2027. Om input te 

verzamelen via een participatietraject is het symposium ‘Samen thuis in 

Schagen’ georganiseerd op 17 mei 2023. Daar zijn de volgende thema’s 

aan bod gekomen: 

• Discriminatie op grond van herkomst 

• Alles thuis nabij organiseren voor kinderen van 0-12 jaar 

• Digitale en fysieke toegankelijkheid 

• Inclusief werkgeverschap 

Er zijn allerlei verschillende partijen uitgenodigd: ervaringsdeskundigen, 

(maatschappelijke) organisaties en bedrijven. Tijdens het symposium zijn 

met de inbreng van de aanwezigen nieuwe speerpunten aan het licht 

gekomen waar we de komende tijd met de stakeholders mee aan de 
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slag gaan. Dit vormt de start van de 2e lokale inclusieagenda 2024-

2027. Nog voor de zomer zijn de eerste vervolggesprekken gestart en 

deze krijgen een vervolg na de zomer. Het zijn mooie gesprekken die tijd 

vragen, vandaar dat we de keuze hebben gemaakt om de 

informatiebijeenkomst voor de raad en de vaststelling van de LIA te 

verplaatsen naar het 2e kwartaal van 2024. 

  Programma 3  

3  3.1 verkeer en vervoer  

Met betrekking tot het doelgroepenvervoer en de 

samenstelling daarvan zouden we graag van u 

vernemen naar de voortgang hiervan en de effecten 

op de programma begroting.  

Er is een bestuurlijke opdracht om regionaal onderzoek te laten doen 

over het doelgroepenvervoer. Hiervoor is in eerste instantie een externe 

organisatie gevraagd om hier advies over te geven. In oktober 2022 is 

opdracht gegeven een startnotitie te schrijven voor het vervolg. 

  

Deze startnotitie is in concept klaar: één van de adviezen is om een 

Toekomstvisie Regionale Doelgroepenvervoer op te stellen zodat 

duidelijk is wat de regio ambieert (doorkijk 2030).  Hiervoor is externe 

ondersteuning nodig. Er wordt gezocht naar een mogelijkheid om hier 

budget voor te krijgen. Daarbij was het advies aan te sluiten bij het 

fysieke domein waar mobiliteit en openbaar vervoer eveneens een 

onderwerp is. De eerste gesprekken zijn hiervoor gevoerd. 

 

  Programma 4 Wonen en RO   

4  Er zou een woningbehoefte onderzoek worden 

uitgevoerd per dorp voor jongeren- en 

seniorenhuisvesting, maar ook de wensen onder de 

bewoners naar huur, koop in diverse segmenten zoals 

eengezinswoningen, appartementen, 2/1kap, 

vrijstaand, tinyhouses. Wanneer is het college van plan 

dit onderzoek uit te voeren en wat is de reden dat dit, 

na het uitgebrachte rapport van de rekenkamer, nog 

niet heeft plaats gevonden. Met name willen wij dit 

weten voor het op te stellen ouderenbeleid waar dit 

onderdeel van moet zijn en niet wachten tot de nieuwe 

Het woningbehoefteonderzoek is opgeleverd en wordt 31 oktober 2023 

vastgesteld in het college en vervolgens met de Raad gedeeld. 
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verkiezingen als het om de uitvoer gaan maar starten 

binnen deze collegeperiode. 

5  Hoe staat het nu met de aanpak van het tegengaan 

van 2e woningen, die maar beperkt bewoond of 

verhuurd worden? Dit zou toch al beleid moeten zijn? 

In 2021 is gestart met het project 'Oneigenlijk gebruik woningen'. Dit 

gaat over gebruik anders dan wonen. Er zijn inmiddels goede resultaten 

behaald en deze controles zullen de komende periode worden 

voortgezet. In het handhavingsbeleid heeft dit prioriteit gekregen. 

 

We zijn aan het onderzoeken of een huisvestingsverordening past bij de 

gemeente Schagen. In een huisvestingsverordening zijn deze zaken te 

regelen door het opnemen van een zelfbewoningsplicht en regels voor 

toeristische verhuur. 

 

6  Wat voor afspraken zijn er gemaakt en/of worden er 

gemaakt om het mogelijk te maken dat het aantal te 

bouwen woningen flink gaat toenemen? Dit terwijl 

landelijk sprake is van een net congestie, verhoging van 

hypotheeklasten, achterstanden bij Nutsbedrijven en 

aannemers die handen te kort komen. Heeft de 

gemeente Schagen hier geen last?? 

We hebben de ambitie om 4.000 woningen tot 2030 toe te voegen. We 

informeren u over de voortgang via de P&C cyclus. De problemen die 

er landelijk spelen hebben ook zeker invloed op Schagen, we doen alles 

wat we kunnen om die problemen aan de voorkant te tackelen. 

 

  Programma 5 Beheer Openbare 

Ruimte  

 

7  Het bollen en groen beleid wil men verder laten groeien. 

Het zou goed zijn als er eerst geëvalueerd gaat worden. 

Ik zie dat er met name van het bloeiende bermen 

beleid niet veel meer over is. Terwijl de aanplant van 

bollen bij de komborden verder verruigen, wat zal hier 

volgend jaar nog van over zijn? 

De voornaamste reden dat de bermen nu niet bloeien is vanwege de 

herfst: veel soorten bloeien dan niet. Komende lente en zomer zullen de 

bermen weer in bloei staan. Een en ander hangt ook af van het type 

grond en de hoeveelheid zonlicht. 

 

  Programma 6 Duurzaamheid   

8  In de begroting staan zaken die jaren geleden al zijn 

afgesproken. Van concreet beleid is nog weinig te 

merken. Wat betekent dit voor de subsidies die, als ze 

Voor de uitvoer van de klimaatopgaven zijn verschillende subsidies 

beschikbaar op landelijk en provinciaal niveau. Sommige hiervan zijn 

reeds toegekend en onderdeel van inmiddels lopende programma’s.  
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niet besteed zijn, eind 2024 weer terug naar het rijk 

moeten? 

Er zijn ook gevallen waar de subsidie reeds is toegekend maar het 

programma nog in de opstartfase zit. Op dit moment is er geen sprake 

van programma’s waar er subsidies zijn misgelopen, of moeten worden 

terugbetaald vanwege vertraging in de uitvoer.  

 

Bovenop de bestaande subsidies krijgt Schagen van het Rijk 

uitvoeringsmiddelen om te investeren in vaste formatie voor 

vermindering van Co2: de zogenaamde CDOKE-regeling. Voor 2023 (€ 

930.764,-), 2024 (€ 939.207,- en 2025 (€ 947.650,-) zijn deze bedragen 

reeds bekend. Ook na deze jaren worden bijdragen ontvangen in deze 

orde van grootte. Het is geoormerkt geld, specifiek voor de uitvoer van 

de klimaatopgave, en kan niet worden uitgegeven aan iets anders. 

Over ieder jaar wordt verantwoording afgelegd, gemeenten hebben 2 

jaar de tijd om een bijdrage in een bepaald jaar uit te geven.  

  

9  Het beleid van de micro-windturbines wordt, indien 

noodzakelijk aangepast, waar komt dit vandaan? Er 

wachten nog een flink aantal "boeren molens" op 

goedkeuring. Waarom wordt het beleid en afspraken 

die er in de raad gemaakt zijn niet gewoon uitgevoerd? 

De bedoeling was dat wij snelheid met aanvragen 

zouden betrachten en niet steeds problemen creëren! 

De aanpassing waarover wordt gesproken komt voort uit een motie die 

in maart door de raad is aangenomen. Inhoudelijk betreft het 

aanvragen voor windmolens met een grotere rotor. Deze grotere rotor is 

strijdig is met het huidige gemeentelijke beleid. De betreffende 

leverancier komt met een uitgewerkt plan en locatie, aan de hand 

waarvan wij kunnen toetsen of dit mogelijkheden biedt. Aan de hand 

van deze casus zal het beleid al dan niet worden aangepast. 

 

 

10  Er is een klankbordgroep duurzaamheid opgericht, 

waarin ik ook zitting heb. Er zou in september een 

vervolggesprek komen, momenteel is er nog geen 

datum voor een samenkomst bekend. 

16 november staat een volgende klankbordgroep ingepland.  

11  Er wordt gesproken over de aanplant van 25.000 bomen 

bij particulieren. Bij wie of waar gaan deze bomen 

geplant worden? 

Bij particulieren die willen bijdragen aan vergroening. 
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